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Αθήνα, 06/08/2024 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ  

 

 

 

Από τις 17/07/24 με επιστολή μας προς την Διοίκηση του Ομίλου ΟΤΕ χαιρετίσαμε την ανακοίνωση 

της συμφωνίας της εταιρείας μας με την NOVA για την αμοιβαία φιλοξενία των καναλιών 

αθλητικού περιεχομένου. 

 

Δηλώσαμε εξαρχής ότι ήταν μια συμφωνία προς όφελος του κοινωνικού συνόλου καθώς πέρα από 

την ψυχαγωγία θα περιορίσει την πειρατεία. 

 

Ζητήσαμε από την εταιρεία να απορροφήσει το κόστος καθώς επίσης και να ξεκινήσουμε ένα 

διάλογο για ένα νέο υπαλληλικό τηλεπικοινωνιακό πακέτο. 

 

Η χθεσινή ανακοίνωση της εταιρεία ότι απορροφά όλο το κόστος έως τις 31/12/22024 και το 50% 

από 01/01/2025 αναδεικνύει την αναγκαιότητα για μια νέα συμφωνία πάνω σε ένα 

τηλεπικοινωνιακό υπαλληλικό πακέτο που θα ενταχθεί στην εμπορική πολιτική ενός Ομίλου που 

σέβεται και αναγνωρίζει την προσφορά του σημαντικότερου asset του, το Ανθρώπινο Δυναμικό 

του. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

ΓΙΑ ΤΗΝ ΟΜΕ-ΟΤΕ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                          Ο Γ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 

 
 Θεόφιλος Μπιρμπιλής              Ανδρέας Κατσιαμάκης 


